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Māris – Sveiki!Sakiet, lūdzu, kā Jūs

Sveiki!
Sakiet, lūdzu, kā Jūs vērtējat kvadraciklu nomas pakalpojumu Saulkrastos? Vai Jums šķiet
normāli un atbalstāmi, ka cilvēki ar nomas (un ne tikai) kvadracikliem degradē Saulkrastu
apkārtējo vidi, izbraukājot koplietošanas grants seguma ceļus un izpostot mežus, kā arī
traucējot iedzīvotāju mieru un apdraudot cilvēkus, lielā ātrumā traucoties caur apdzīvotām
zonām? Vai nebūtu laiks ierobežot šādu destruktīvu izklaidi Saulkrastos?
Kvadraciklu nomas Facebook lapā lieliski var redzēt kā tiek bojāti meži:
https://www.facebook.com/pg/Kvadraciklu-Noma-Saulkrastos-2564347540459048/videos/?
ref=page_internal


